
خبر کوتاهاخبار
آیت الله رئیسی عنوان کرد:

استقبال از هر طرح کارشناسی شده  برای گره گشایی مردم

معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری :

ترسمان از تولید قطعات مترو ریخت

در جلسه فرماندهان نیروی انتظامی تهران بزرگ و مدیران سازمان پسماند مطرح شد؛

شناسایی 200 کانون تجمع زباله گردهای پایتخت

اقتصادی  قضائیه گفت: یک طرح  قوه  رییس 
برای گره گشایی مردم وقتی ارزشمند است، که با 
نظرات نخبگان تهیه شده باشد و درباره جزئیات آن 

هم اطلاع رسانی شود.
جلسه  در  رئیسی  ابراهیم  سید  الله  آیت 
عید  تبریک  با  قضائی  عالی  شورای  امروز  صبح 
)ع(،  کاظم  موسی  امام  سعادت  با  ولادت  و  غدیر 
از  و  غدیر  پیام های  مهم ترین  از  را  عدالت  اجرای 
عنوان  اسلامی  نظام  مأموریت های  محوری ترین 

کرد.
نظام اجتماعی بر پایه عدالت استوار می شود

بر  اجتماعی  نظام  گفت:  قضائیه  قوه  رئیس 
است  این  انتظار  و  می گیرد  شکل  عدالت  اساس 
تصویب شود،  عادلانه  قوانین  اسلامی  نظام  در  که 
و  قضاوت  و  کنند  رفتار  عدالت  اساس  بر  مجریان 
داوری در دستگاه قضائی نیز همراه با عدالت باشد.

بر خلاف تصور برخی ها، اجرای عدالت آسان 
است

بر خلاف تصور  آیت الله رئیسی تصریح کرد: 
اگر  می دانند،  دشوار  را  عدالت  اجرای  که  برخی 
و  نفوذ  و  هوس  و  هوا  از  دوری  معنای  به  عدالت 
نفوذپذیری باشد، اجرای عدالت آسان است و همه 
برای  فقط  و  نفس  هوای  گونه  هر  از  دور  به  باید 
رضای الهی در مسیر اجرای حق و عدالت حرکت 

کنند.
رئیس قوه قضائیه، کشف حقیقت را مهم ترین 
مسأله در نظام قضائی دانست و گفت: قاضی موظف 
اساس حقیقت  بر  اجرای عدالت و صدور حکم  به 
است و همه ارکان دستگاه قضا و همچنین ضابطان 
قانونی نیز باید او را در کشف حقیقت یاری دهند.

کشف  اینکه  بر  تأکید  با  رئیسی  الله  آیت 
استحکام  موجب  عادلانه  حکم  صدور  و  حقیقت 
هر چه بیشتر نظام مقدس اسلامی و آرا و نظرات 
در  ما  همت  افزود:  می شود،  قضائی  دیدگاه های  و 
عدالت  تبعیض  بدون  اجرای  باید  قضائی  دستگاه 
باشد؛ چرا که مردم کمبودها را تحمل می کنند، اما 

تحمل تبعیض برای آن ها سخت است.
رئیس قوه قضائیه در بخش دیگری از سخنانش 
به حادثه مرگبار انفجار در بندر بیروت اشاره کرد و 
با تأکید بر لزوم بررسی همه جانبه و روشن شدن 
ابعاد ماجرا و شناسایی قاصران و مقصران آن اظهار 
داشت: جراحتی که به لبنان وارد شد، قلوب همه 

انسان های آزاده عالم را جریحه دار کرد.
را  لبنان  مردم  به  کمک  رئیسی  الله  آیت 
خاطر  و  دانست  اسلامی  و  انسانی  وظیفه ای 
و  رنج  از  تا  کنند  کمک  باید  همه  کرد:  نشان 
غم کسانی که در این حادثه تلخ آسیب دیدند، 

شود. کاسته 
رئیس قوه قضائیه در بخش دیگری از سخنان 
گفت:  و  کرد  اشاره  دولت  اقتصادی  طرح  به  خود 

نظرات  با  باید  کشور  در  اقتصادی  طرح  هر  اعلام 
کارشناسان و صاحب نظران اقتصادی همراه باشد 
و پس از تصویب نیز، برای افکار عمومی به خوبی 

تبیین شود تا مورد استقبال همه قرار گیرد.
اقتصادی  طرح  یک  افزود:  رئیسی  الله  آیت 
وقتی ارزشمند است و به مردم آرامش می دهد که 
با نظرات نخبگان تهیه شده باشد و درباره جزئیات 
با  صورت  این  غیر  در  شود؛  رسانی  اطلاع  هم  آن 
را  اقتصادی  فعالان  و  نگران  را  مردم  ابهام،  ایجاد 

سرگردان می کند.
توجه  خواندن  ضروری  با  قضائیه  قوه  رئیس 
کرد:  تصریح  معیشت،  موضوع  به  مجلس  و  دولت 
دولت و مجلس باید مسائل اقتصادی را با حساسیت 
و  راهگشا  طرح های  با  و  کنند  پیگیری  اولویت  و 
کارشناسی شده برای حل مشکلات معیشتی و گره 

گشایی از زندگی مردم گام بردارند.
آیت الله رئیسی در بخش دیگری از سخنانش 
عنوان  به  خبرنگاران  از  خبرنگار«،  »روز  تبریک  با 
پل ارتباطی مطمئن مردم با مسئولان یاد کرده و 
با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای عرصه رسانه، از 

زحمات آنان قدردانی کرد.
رئیس قوه قضائیه همچنین به مجاهدت برخی 
خبرنگاران برای تولید گزارش های تحقیقی با هدف 
کرده  اشاره  آن ها  رفع  و  کشور  مشکلات  بررسی 
مقام  در  گزارش ها  برخی  در  خبرنگاران  افزود:  و 
سفر  مختلف  استان های  و  شهرها  به  بازرس  یک 
اقناع کننده تولید  بتوانند یک گزارش  تا  می کنند 
خام  و  فولاد  درباره  گزارش  مثل  مواردی  کنند. 
فروشی کُک، از نمونه گزارش های جهادی بود که 
خبرنگاران برای تولید آن ها حتی به برخی کشورها 
با اخلاص همراه شود،  اگر  این همت  سفر کردند. 

برای کشور برکات زیادی به همراه خواهد داشت.
در این جلسه رئیس سازمان زندان ها به ارائه 

گزارشی از اقدامات انجام شده برای اصلاح مجرمان 
در زندان ها، گفت: در سازمان زندان ها تلاش داریم 
تا از پابند زدن به پایبند کردن مجرمان به ضوابط 
اجتماعی و اخلاقی و رعایت حقوق خانواده و افراد 
شهدا  سراغ  به  مهم  این  برای  و  برسیم  جامعه 
هستند  مطمئنی  اتکاء  نقطه  آن ها  چون  رفته ایم، 
که زندانیان به راحتی با آن ها ارتباط معنوی برقرار 

می کنند.
حاج محمدی افزود: بر همین اساس در اولین 
گام از این حرکت تربیتی، کتاب »زندگینامه شهید 
ابراهیم هادی« با همت و هزینه نویسنده کتاب در 
بازخوردهای بسیار  اختیار زندانیان قرار گرفته که 

امیدوار کننده ای داشته است.
اجرای  از  همچنین  زندان ها  سازمان  رئیس 
»طرح جهادی زندگی در زندان« با محوریت طلّاب 
این طرح  در  گفت:  و  داد  تبلیغی خبر   – جهادی 
در  بیان چند حدیث  و  نماز  اقامه  به  طلّاب صرفاً 
با  خاموشی  تا  صبح  اذان  از  و  نکرده  اکتفا  زندان 
آن ها  شنوای  گوش  می کنند،  زندگی  زندانیان 
شده و همراه با آنان می خندند و گریه می کنند و 

اوقاتشان را سپری می کنند.
حاج محمدی به ذکر نمونه ای از دستاوردهای 
حضور جهادی طلّاب در زندان ها اشاره کرد و افزود: 
از طلّاب در  ایام عید غدیر ۱۱ تن  برای مثال در 
زندان ها مستقر شدند که از ثمرات آن اطعام ۲ هزار 
و ۵۰۰ نفر از زندانیان و آزادی ۱۵ نفر از مددجویان 
با خانواده ها  از طریق حل و فصل دعاوی و دیدار 

بوده است.
رئیس قوه قضائیه در واکنش به گزارش رئیس 
سازمان زندان ها، اصلاح مجرمین را یکی از اصول 
قانون اساسی و وظایف دستگاه قضا دانست و گفت: 
امثال شهید  انقلاب، شهید لاجوردی و  ابتدای  در 
کچویی این همت شخصی را داشتند که علاوه بر 

کیفر مجرمان، برای اصلاح آن ها نیز تلاش کنند، 
اما به مرور این اقدامات تبدیل به برگزاری یک نماز 
جماعت ساده شد. انشاالله این همت جهادی شکل 
گرفته در سازمان زندان ها و کمک نیروها و طلّاب 
جهادی و خصوصاً شهدا، منجر به شکل گیری یک 

حرکت اصلاحی جدید در زندان ها شود.
در این جلسه، رئیس دیوان عالی کشور نیز با 
اشاره به مشکلاتی، چون احاله و اعاده های مکرر که 
موجب اخلال در روند دادرسی ها می شود، بر لزوم 
ایجاد سازوکاری برای اصلاح این رویه ها و کاهش 
حجم کار قضات در جهت صدور آرای متقن قضائی 

تأکید کرد.
به  اشاره  با  مقدم  مرتضوی  الاسلام  حجت 
مشکلاتی که مردم از طریق فضای مجازی به وی 
بروز حق محوری  و  منتقل می کنند، گفت: ظهور 
و  است  قضائی  متقن  احکام  در  عدالت  اجرای  و 
مادامی که اقدامات دادسراها و خروجی دادگاه های 
ما در جهت اجرای عدالت نباشد، پشتوانه و دلگرمی 

برای مردم به وجود نمی آید.
در حال  که  متذکر شد  اساس  همین  بر  وی 
که  شده  اندیشیده  عالی  دیوان  در  تدبیری  حاضر 
قضات دیوان بر رسیدگی به فرجام ها متمرکز شده 
و دیگر پرونده ها به آن ها ارجاع نشود تا پرونده های 
بال  فراغ  با  و  دقیق تر  فرجام خواهی شده هر چه 

تعیین تکلیف شوند.
گزارش  به  واکنش  در  نیز  قضائیه  قوه  رئیس 
در  روش ها  گاهی  گفت:  عالی کشور  دیوان  رئیس 
دستگاه قضائی نادرست و برای مردم زحمت آفرین 

است که حتماً باید اصلاح شوند.
نیز در سخنان  قوه قضائیه  الملل  بین  معاون 
خود در این نشست، به استقبال سفیر کشور لبنان 
از  بیروت  بندر  پیگیری حادثه  و  ابراز همدردی  از 
سوی رئیس و مسئولان دستگاه قضائی کشورمان 
اشاره کرد و اظهار داشت: سفیر لبنان از آیت الله 
رئیسی به عنوان چهره شناخته شده و دوست مردم 
امضا  و  پیگیری ها  از  و  کرده  یاد  مقاومت  و  لبنان 

دفتر یادبود این سفارت تقدیر کرد.
سازمان  رئیس  درویشیان  الاسلام  حجت 
بازرسی کل کشور نیز در این نشست با اشاره به راه 
صمت،  وزارت  سفارش  ثبت  جدید  سامانه  اندازی 
گفت: در حالی که قرار بود این سرویس جدید فعال 
شود، به دلیل ناهماهنگی سازمان گمرک و وزارت 
صمت از تاریخ ۸ مرداد تا ۱۹ مرداد ماه کل سامانه 
قفل  گمرک،  سازمان  و  بوده  قطع  سفارش  ثبت 
سیستمی این سامانه را که مانع ثبت کالای قاچاق 
می شد، باز کرد که با پیگیری سازمان بازرسی کل 
کشور، این قفل سیستمی مجدداً فعال شده و علت 
این اقدام و بررسی عمدی یا غیرعمدی بودن آن و 
خسارات احتمالی در ورود کالای قاچاق به کشور 

در دست بررسی است.

یک  اینکه  از  گفت:  جمهوری  ریاست  فناوری  و  علمی  معاون 
قطعه ایرانی بر روی واگن در حال حرکت نصب شود، می ترسیدیم که 

خوشبختانه این ترس فرو ریخت.
سورنا ستاری معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری در مراسم 
دستاوردهای طراحی و ساخت داخلی در حوزه حمل و نقل ریلی که 
صبح امروز برگزار شد با اشاره به اینکه از اردیبهشت ماه سال گذشته 
به  تیرماه  از  این زمینه داشته است، گفت:  با شهرداری در  جلساتی 
عنوان یک طرح فناورانه در صندوق نوآوری و شکوفایی این موضوع 
پیاده سازی شد و خوشحالم که بیش از ۳۰ شرکت دانش بنیان در 

ساخت رام داخلی قطار مترو مشارکت داشتند.
در ادامه گفت: تا پایان سال ۷ واگن این رام قطار تکمیل می شود 

و خوشحالم که از ۲۶ درصد به ۸۵ درصد داخلی سازی رسیده ایم.
ستاری اظهار امیدواری کرد با حمایت های شهرداری این روند 
داخلی سازی ادامه داشته باشد و به این طریق بتوانیم برای جوانان 

کشورمان اشتغالزایی داشته باشیم.
در  اینکه  به  اشاره  با  جمهوری  ریاست  فناوری  و  علمی  معاون 
اقتصاد دانش بنیان نیازمند زیست بوم هستیم گفت: این مسئله یک 

اراده کلی می خواهد و این اتفاق بزرگ در حوزه واگن سازی رخ داد.
وی افزود: تا به حال در این حوزه کاری نکرده بودیم و جرأتمان 
را از دست داده بودیم در حالی که شرکت های دانش بنیان ما چیزی از 
خارجی ها کم ندارند اما از اینکه یک قطعه ایرانی بر روی واگن در حال 
حرکت نصب شود می ترسیدیم که خوشبختانه این ترس فرو ریخت.

پرداخت  سال  پایان  تا  پروژه  هزینه های  اینکه  بیان  با  ستاری 
ریلی  روی خط  بر  داخل  کامل ساخت  قطار  رام  یک  می شود گفت 

مترو تهران تا پایان سال نیز قرار خواهد گرفت.

روز گذشته جلسه ای با حضور سردار حسین رحیمی فرمانده نیروی 
انتظامی تهران بزرگ و صدرالدین علیپور مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری تهران با هدف بررسی همه جانبه پدیده مذموم زباله گردی و لزوم 
همکاری دو ارگان برای برخورد با این آسیب اجتماعی و اقتصادی برگزار شد. 
با حضور سردار حمید  این جلسه که  ابتدای  به گزارش امتیاز، در 
هدواند جانشین فرماندهی انتظامی تهران بزرگ، سردار کیوان ظهیری رئیس 
پلیس پیشگیری پایتخت، سردار کریم بیات فرمانده یگان حفاظت شهرداری 
تهران، مجید نوربخش معاون امور مناطق و مسعود عابدی مدیر روابط عمومی 
سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران برگزار شد، علیپور به دلایل شیوع 

پدیده مذموم زباله گردی در پایتخت پرداخت.
برای  ها  راه  از  یکی  هفتاد  دهه  ابتدای  در  گفت:  رابطه  این  در  وی 
ساماندهی پسماندهای شهر و جمع آوری آن ها نصب مخازن هزار و ۱۰۰ 
لیتری در معابر اصلی و فرعی بود. اگرچه وجود مخازن برای حفظ پاکیزگی 
شهر الزامی است، به تدریج به دلیل دسترسی آسان به زباله های موجود در 
مخازن و تجارت پرسود پسماند خشک، شاهد شکل گیری گروه های غیرمجاز 

تفکیک در شهر بودیم.
در  ویژه  به  تهران  در  گردها  زباله  حضور  از  ناشی  عواقب  به  علیپور 
دوره شیوع کرونا اشاره کرد و ادامه داد:  برای حفظ جان عوامل تفکیک و 
شهروندان، هر نوع تفکیک زباله را از ابتدای اسفند تا اردیبهشت ماه به طور 
کامل ممنوع کردیم و حتی با همکاری پلیس و شهرداری ۶ گروه از سردسته 
عوامل تفکیک غیرمجاز در تهران شناسایی و دستگیر شدند. در حال حاضر 
هم شهروندان به دلیل امکان شیوع ویروس از طریق زباله گردها خواهان چاره 

اندیشی واقع بینانه برای برخورد با این آسیب اجتماعی هستند. 

به  ادامه  در  تهران  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  مدیرعامل 
این نکته اشاره کرد که تعداد قابل توجهی از زباله گردها از اتباع افغان 
هستند. وی گفت: حضور افغانستانی ها در بدنه خدمات شهری را نمی 
توان انکار کرد، اما این افراد که در زمینه نظافت شهر به کار گرفته می 
شوند همگی دارای شناسنامه کار هستند و قابل شناسایی. در مقابل اما 
هیچ گونه اطلاعاتی در زمینه زباله گردهای افغان وجود ندارد که همین 
امر به نگرانی ها در مورد حضور این افراد در شهر دامن زده است. علیپور 
عنوان محل  به  پسماند  مدیریت  از سوی سازمان  نقطه  معرفی ۲۰۰  از 
تجمع و داد و ستد عوامل تفکیک غیرمجاز به نیروی انتظامی خبر داد 
و گفت: مطابق قانون مدیریت پسماند تخلیه ، نگهداری ، جمع آوری و 
دفع پسماند شهری تخلف محسوب می شود و با توجه به ماده ۵۵ قانون 
مامورین  پسماند،  مدیریت  قانون   ۲۰ و   ۱۹  ،  ۱۶ مواد  و  ها  شهرداری 
شهرداری باید با موارد تخلف به همراه مامورین قانون )نیروی انتظامی( 

برخورد کنند. 

تاکید سردار رحیمی بر استفاده از ظرفیت پلیس برای مقابله با 
پدیده زباله گردی

در ادامه این جلسه، سردار حسین رحیمی تاکید کرد که پدیده زباله 
گردی به عنوان یک معضل اجتماعی که دارای عواقب داخلی و بین المللی 
است، از دغدغه های پلیس محسوب می شود و به طور حتم، در این زمینه 
اقداماتی انجام خواهد شد. وی این را هم گفت که پلیس میان سردسته ها 
به عنوان عوامل سوءاستفاده گر با کودکان و اتباع که به دلیل شرایط سخت 
اقتصادی تن به این کار می دهند تمایز قائل می شود و تلاش می کند مانند 
سازمان مدیریت پسماند با نگاه همه جانبه و اجتماعی با موضوع زباله گردی 

برخورد کند تا در این بین، آسیب روانی و اجتماعی به کودکان وارد نشود. 
نیروی  فرماندهی  جانشین  به  خطاب  جلسه  این  در  رحیمی  سردار 
انتظامی تهران بزرگ و رئیس پلیس پیشگیری پایتخت، دستور داد تا در 
اسرع وقت کمیته ای با حضور مسئولان پسماند برای بررسی راهکارهای 
لازم درخصوص برخورد با عوامل و سرشاخه های اصلی پدیده مذموم زباله 
گردی تشکیل شود. این اقدام در راستای توافقی که پیش از این میان پلیس 

و سازمان مدیریت پسماند منعقد شد، صورت می گیرد.
وی در ادامه بر استفاده حداکثری از ظرفیت و توان پلیس پیشگیری 
و معاونت اجتماعی ناجا برای کاهش حضور زباله گردها در پایتخت و تبعات 
اجتماعی حاصل از آن تاکید کرد و گفت که با همکاری تمامی دستگاه های 

مسئول باید شرایط موجود را تغییر داد.
فرمانده نیروی انتظامی تهران بزرگ در پایان اظهار امیدواری کرد تا با 
همکاری پلیس و شهرداری تهران در آینده اقدامات لازم برای ساماندهی زباله 

گردها انجام شود.

عضو شورای شهر تهران خبر داد:
اجاره پیاده روها در پایتخت

اینکه  به  اشاره  با  تهران  عضو شورای شهر 
اجاره پیاده راه توسط شهرداری به برخی از کسبه 
میزان  گفت:  است،   شده  آغاز  خاصی  شرایط  با 
اجاره بهای پیاده راه توسط شهرداری های مناطق 

تعیین می شود.
شهر  شورای  عضو  خلیل آبادی،  حسن 
فروشی  پیاده راه   موضوع  سرانجام  درباره  تهران 
پیاده راه  اظهار داشت: مسأله فروش  پایتخت،  در 
نیست بلکه موضوع  اجاره پیاده راه به مغازه دارانی 
است که جلوی در مغازه آنها فضای خالی وجود 
برای  پیاده راه  از  استفاده  افزود: شرط  دارد. وی 
معبر  سد  نشدن  ایجاد  مغازه داران،  از  برخی 
این عضو شورای شهر  است.  پیاده  عابران  برای 
صنوف  از  برخی  و  مغازه داران  داد:  ادامه  تهران 
شهرداری  با  می توانند  اغذیه فروشی ها  جمله  از 
جلوی  باز  فضای  و  کرده  رایزنی  خود  منطقه 
میز  مثال  طور  به  کنند  اجاره  را  مغازه شان  در 
آنها  مشتریان  و  دهند  قرار  کوچک  صندلی  و 
اشاره  با  خلیل آبادی  کنند.  استفاده  فضا  این  از 
به اینکه استفاده از بخش هایی از پیاده راه ها در 
گفت:  است،  مرسوم  دنیا  کشورهای  از  بسیاری 
مشکلی  تهران  در  نیز  آن  اجرای  موضوع  این 
نیستیم.وی  آن  مخالف  ما هم  و  داشت  نخواهد 
در پاسخ به این پرسش که میزان اجاره پیاده راه 
چقدر است، گفت: شهرداری منطقه طی قرارداد 
با کسبه میزان اجاره را تعیین می کند.وی تأکید 
کرد: منظور از اجاره پیاده راه، فضای رفت و آمد 
عابران پیاده نیست به طور مثال خانه ای جلوی 
خالی  مکانی  و  کرده  عقب نشینی  مغازه ای  در 
که  مغازه ای  منظور  همین  به  است  شده  ایجاد 
می تواند  است  فروشی  ساندویچی  مثال  طور  به 
گذارد  و صندلی  میز  عقب نشینی  این  محل  در 
آن  از  خود  مشتریان  به  سرویس  ارائه  برای  و 

استفاده کند.

آغاز عملیات مرمت و بازسازی سرای 
محله کیانشهر شمالی در منطقه 15

آغاز  از   ۱۵ منطقه  عمران  و  فنی  معاون 
عملیات مرمت و بازسازی سرای محله کیانشهر 

شمالی خبر داد. 
حلاجیان  علیرضا  امتیاز،  گزارش  به 
بهسازی  و  بازسازی  مراحل  اینکه  به  اشاره  با 
ساختمان سه طبقه سرای محله کیانشهر شمالی 
در  اقدام  این  افزود:  است،  شده  آغاز  تیرماه  از 
انجام  برای  بنا  این  از  مجدد  استفاده  راستای 
امور فرهنگی و آموزشی توسط شهروندان ساکن 
محله کیانشهر انجام شد. او اضافه کرد: این محله 
فرهنگی  حوزه  در  زیادی  بسیار  ظرفیت های  از 
هنرمندان  از  زیادی  تعداد  و  است  برخوردار 
منطقه ما در این محله زندگی می کنند.حلاجیان 
محله  سرای  پروژه  در  شده  انجام  اقدامات  به 
پیمانکار،  انتخاب  گفت:   و  کرد  اشاره  کیانشهر 
کارگاهی،  کشی  حصار  انجام  کارگاه،  تجهیز 
برچیدن  و  دیوار   ) کردن  مضرس   ( تخریب 
انجام  تمیزکاری  و  نخاله  حمل  و  طبقات  کف 
به  نیز  فلزی  داربست  کرد:  اضافه  است.او  شده 
منظور شستشوی نما، ساپورت گیری نما و پیچ 
و رولپلاک  سنگ ها صورت پذیرفته  و عملیات 
بهسازی تاسیسات برقی و مکانیکی و  بازسازی 
اسکلت در سقف سالن آمفی تئاتردر دست اقدام 
است.معاون فنی و عمران منطقه گفت:  سراهای 
محله ها بستری برای افزایش مشارکت شهروندان 
در برنامه های اجتماعی فرهنگی و  پل ارتباطی 
محسوب  شهروندان  و  شهری  مدیریت  بین 
آنها  بازسازی  و  نگهداشت  رو  این  از  و  می شوند 
شهردار  محمدی  گزارش؛  این  است.برپایه  مهم 
منطقه ۱۵ به همراه شهردار  ناحیه سه و روسای 
محله  سرای  بازسازی  عملیات  روند  از  ادارات 

کیانشهر بازدید کرد.

شهردار منطقه 19:
بسترهای فرهنگی هر جامعه ای در 
گرو توسعه آموزش و پرورش است 

شهردار منطقه ۱۹ گفت: بسترهای فرهنگی 
هر جامعه ای در گرو توسعه آموزش و پرورش است 

و این مهم باید به یک باور عمومی تبدیل شود.
هم  در  توکلی  علی  امتیاز،  گزارش  به 
با  که  ساز  مدرسه  خیرین  مجمع  با  اندیشی 
حضور مدیر آموزش و پرورش منطقه، مدیرعامل 
مجمع خیرین شهر تهران، مدیران شهرداری و 
رابط شورایاران این منطقه برگزار شد، از ارزش 
کار خیرین در احداث مدرسه و نقش آموزش و 
سرمایه  و  فرهنگی  بسترهای  ایجاد  در  پرورش 
های انسانی سخن گفت و  بر اهمیت این موضوع 
به عنوان یک باور عمومی و حاکمیتی تأکید کرد. 
منظور  به   ۱۰۱ اصل  اجرای  او   گفته  به 
مأموریت  از  یکی  آموزشی  های  سرانه  تأمین 
است  شهری  مدیریت  از  دوره  این  اصلی  های 
تهران  محترم  شهردار  تأکید  مورد  همواره  که 
نیز قرار دارد.  توکلی همچنین با توجه به ارزان 
منطقه  محدوده  نقاط  از  بعضی  در  زمین  بودن 
و  آموزش  و  خیرین  توسط  زمین  خریداری  بر 
پرورش تأکید کرد. در این جلسه هادی حنیف 
نیا مدیر آموزش و پرورش منطقه نیز ایجاد فهم 
ها  نشست  این  خروجی  مهمترین  را  مشترک 
دانست و ابراز امیدواری کرد با تشکیل کارگروه 
بحث  در  ماندگارتری  نتایج  منطقه  این  در 
بخورد.    رقم  آن  برای شهروندان  مدارس  توسعه 
مدیرعامل  قربانی  قربانی  محمدرضا  همچنین 
مجمع خیرین مدرسه ساز شهر تهران به ظرفیت 
و  اشاره  پرورش  و  آموزش  در  تهران  شهرداری 
مشارکت  با  تا  است  براین  ما  تلاش  کرد:  اظهار 
خیرین مدرسه ساز پهنه های آموزشی را در این 
مسئول  این  برسانیم.   استاندارد  حد  به  منطقه 
درخصوص مشارکت خیرین برای احداث مدارس 
در زمین هایی که شهرداری در اختیار آن ها قرار 
می دهد اعلام آمادگی کرد در ادامه این نشست 
حضور  با  کارگروهی  تشکیل  پیشنهاد  ضمن 
نمایندگانی از شهرداری و مجمع خیرین مدرسه 
های  ضرورت  به  منطقه  شورایاران  رابط  ساز، 
فضاهای  توسعه  بویژه  منطقه  در  مدرسه  تأمین 

آموزشی در ناحیه ۳ پرداخت.

شهردار منطقه یک:
قوانین و بخشنامه های شهری باید 
سریع به مردم اطلاع رسانی شود 

آخرین بخشنامه ها و قوانین شهرداری جهت   
از  آنها  اموال  به حقوقشان و حفظ  رسیدن مردم 
دست سودجویان، باید از طریق پرتال به آنان اطلاع 

رسانی شود.
موسوی  حمید  سید  امتیاز؛  گزارش  به 
شهردار این منطقه در جلسه شورای مدیران که 
با حضور معاونین، شهرداران نواحی و  مدیران این 
منطقه با هدف هماهنگی ها و پیگیری های لازم 
در اجرای برنامه های تعریف شده برگزار شد با بیان 
مطلب فوق اظهار داشت: باید از ظرفیت های اطلاع 
ها،  معاونت  همه  و  نمود  استفاده  منطقه  رسانی 
نواحی و ادارات موضوعات با اهمیت که مورد نیاز 
و درخواست شهروندان است را در پرتال شهرداری 
و  در غنای آن تلاش  اطلاع رسانی  منطقه یک 
کنند. وی در ادامه با اشاره به اهمیت مباحث ایمنی 
در منطقه یک افزود: گزارشات مربوط به تهیه نقاط 
حادثه خیز در منطقه یک بسیار با اهمیت است و 
نواحی سریعتر در زمینه شناسایی این موارد اقدام 
و با اداره حقوقی مکاتبات خود را انجام دهند تا 
شود.موسوی  انجام  سریعتر  سازی  ایمن  اقدامات 
پارکینگ طبقاتی شهیدهمت و شهید  گفت: دو 
باهنر که ساختمان های نا ایمنی داشتند تعطیل 
شدند و به دلیل تاثیر زیادی که بر فضای کسب 
باید هر چه سریعتر رفع  و کار مردم می گذارند 
خطر شده و به فضاهای خدماتی فعال منطقه باز 
ساخت:  نشان  خاطر  یک  منطقه  شهردار  گردند. 
ویژه  اهتمام  سازها،  و  ساخت  بر  مستمر  نظارت 
بر اجرای آرای ماده صد، بازدید مسیل ها و رود 
و  پیشگیرانه  امور  انجام  و  آمادگی  ها جهت  دره 
رفع خطرات احتمالی، توجه به ارزشیابی ۶ ماهه 
واحدها، جمع آوری کارفودها، سد معبرهای خیابان 
تکمیل  ولگرد،  های  سگ  ساماندهی  شهرداری، 
با  نشست  پیرو  افتخاری  شهید  متری  پروژه ۳۵ 
مسئولین ارتش و تکمیل مسیر دوچرخه سواری 
از امور با اهمیتی در برهه کنونی است که مدیران 
حوزه های مرتبط با هر موضوع، باید نسبت به آن با 
برنامه ریزی اقدام کنند. گفتنی است در این جلسه 
شهردار منطقه یک ضمن تشکر از عملکرد صادقانه 
و سخت کوشانه غلامرضا رنجبر معاون شهرسازی 
و معماری این منطقه، ایشان را به سمت مشاور 
شهردار و بازرس ویژه در امور شهرسازی و دفاتر 
را  اصغری  بهمن  و  منصوب  الکترونیک  خدمات 
به عنوان معاون جدید شهرسازی و معماری این 

منطقه معرفی کرد.

همزمان با دهه ولایت؛
جشن های متنوع و متعدد در منطقه ۷ 

برگزار شد
شهردار منطقه ۷ از بر پایی برنامه های متنوع 
در محلات و معابر این منطقه همزمان با دهه ولایت 
با هدف ایجاد لحظات شاد، ویژه شهروندان در ایام 
شیوع ویروس کرونا و همچنین نهادینه سازی دهه 
امامت و ولایت در جامعه و تبیین و ترویج استمرار 

ولایت و امامت خبر داد.
به گزارش امتیاز، سمیه حاجوی با بیان این 
مطلب افزود: برپایی کاروان غدیر همراه با برنامه 
های نورافشانی، دف زنی و نواختن نی، اجرای تئاتر 
واقعه غدیرخم از مقابل ساختمان ستادی منطقه و 
حرکت به دیگر معابر منطقه تنها بخشی از اقداماتی 
به مدت ۵  ما  پرتلاش  نیروهای  از سوی  که  بود 
ساعت ویژه شهروندان اجرا شد.وی با اشاره به ادامه 
بر پایی جشن کاروان غدیر با مشارکت ناحیه مقاومت 
بسیج شهید مطهری حوزه ۱۷۷ شهید جهان آرا و 
شهرداری منطقه ۷ در روز عید غدیر در ۷ نقطه این 
منطقه، گفت: نورافشانی ۵ مسجد منتخب سطح 
این منطقه به مناسبت عید غدیر از دیگر اقداماتی 
است که از سوی این منطقه انجام می شود. به گفته 
شهردار منطقه اجرای ویژه برنامه نذر میوه با طعم  
مهربانی و توزیع ۲ هزار پرس غذای گرم در کوچه 
این  با مشارکت شهرداری  پس کوچه های شهر 
منطقه و خادمیاران آستان قدس رضوی به مراکز 
تحت پوشش بهزیستی، خانوادهای کم برخوردار و 
عموم شهروندان و آذین بندی و نورپردازی سطح 
منطقه از دیگر فعالیت هایی بود که اجرا شد. وی 
برنامه  این ویژه  برای اجرای  یادآور شد:  پایان  در 
ها از تمام توان منطقه استفاده کردیم از همین رو 
امیدوارم توانسته باشیم در راستای تبیین و آگاهی 
بخشی به آحاد جامعه به ویژه نسل جوان در رابطه 

با واقعه غدیر خم گام های اساسی برداشته باشیم.

 معاون خدمات شهری و محیط زیست 
منطقه 4 تهران  :

معابر شمال شرق تهران از 
مزاحمت های صنفی پاکسازی می شود

معاون خدمات شهری و محیط زیست منطقه 
4 از ساماندهی اصناف شمال شرق تهران خبر داد 
اصناف  با  چهار  منطقه  شهری  مدیریت  گفت:  و 

متخلف و  مزاحمت های شغلی برخورد می کند.
به گزارش امتیاز،  » حمیدرضا فرخی« در 
این باره گفت:  در راستای اجرای آرای کمیسیون 
با منظور  قانون شهرداری ها  و  بند ۲۰ ماده ۵۵ 
»رعایت اصول حرفه ای کار » در خصوص شکایات 
متخلف،  صنفی  واحدهای  های  فعالیت  از  واصله 
ضمن شناسایی واحدهای صنفی مزاحم نسبت به 
طرح در مراجع قضایی  اقدام خواهد شد.او افزود: این 
طرح جهت رفاه حال شهروندان و رفع آلودگی های 
زیست محیطی اعم از  بصری و صوتی و  ... در محله 
های بیست گانه منطقه 4 اجرایی شده و همچنان 
از  راستا  این  در  ادامه گفت:  در  فرخی  دارد.  ادامه 
مزاحمت  از  مورد  از ۵۰  بیش  جاری  ابتدای سال 
های شغلی از جمله کارواش های متخلف، کارگاه 
های کابیت سازی، رنگ کاری، میوه فروشی، اغذیه 
فروشی  و ... بررسی و اقدام شده است.معاون خدمات 
شهری منطقه 4 در ادامه گفت: در این موارد ابتدا 
به مالکین اخطار داده شده و در صورت بی توجهی 
و نادیده گرفتن اخطاریه ها توسط واحدهای صنفی 
متخلف طبق قانون این واحدها پلمپ خواهند شد. 
فرخی در پایان گفت: از شهروندان تقاضا می شود 
مزاحمت های شغلی  موارد  با  در صورت مشاهده 
یا ۱۸۸۸ تماس گرفته و مدیریت  با سامانه ۱۳۷ 

شهری را از این موارد مطلع سازند.

پرداخت سالانه ۳۵0 هزار فقره وام ضروری به بازنشستگان کشوری
با  کشوری،  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل 
وام  فقره  هزار  در طول سال ۳۵۰  اینکه  به  اشاره 
ضروری به بازنشستگان پرداخت می شود، گفت: به 
زودی ۱4 شرکت زیرمجموعه صندوق وارد بورس 

خواهند شد.
روز  خبری  نشست  در  افتخاری،  اکبر 
دوشنبه در خصوص واگذاری شرکت های صندوق 
 ۱4 حاضر  حال  در  گفت:  بورس  در  بازنشستگی 
بورس  و  سرمایه  بازار  به  ورود  مسیر  در  شرکت 

هستند.
وی تأکید کرد: اردیبهشت امسال شرکت پگاه 
گیلان در بورس عرضه شد و به تازگی نیز صندوق 

ETF را در بورس عرضه کردیم.

با  کشوری  بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل 
اشاره به اینکه ۹۶ هزار و ۵۰۰ نفر از بازنشستگان 
را  وام هایی  ما  و  ثبت نام کردند   ETF در صندوق 
با اقساط یکساله به آنها پرداخت کردیم تا بتوانند 
سهامدار شوند، گفت: قرار است در عرضه اولیه خود 
سهامدار  زیرمجموعه  شرکت های  در  بازنشستگان 
شوند که البته به طور دلخواه این اتفاق رخ می دهد.
افتخاری افزود: علاوه بر ۹۶ هزار و ۵۰۰ نفر 
دولت   ETF در  نیز  نفر  هزار  بازنشستگان، ۸4  از 

ثبت نام کرده و سهامدار شدند.
تولید«  »جهش  برنامه  ابلاغ  به  اشاره  با  وی 
به تمامی بنگاه های اقتصادی زیرمجموعه صندوق 
بازنشستگی کشوری گفت: با استفاده از این برنامه، 

بهره وری بهتر و تولید بالاتری ایجاد می شود که ما 
بهبود وضعیت  در جهت  آنها  منافع  از  بتوانیم  نیز 

بازنشستگان استفاده کنیم.
خرید  قدرت  افزایش  خصوص  در  افتخاری 
مختلفی  طرح های  گفت:  کشوری  بازنشستگان 
نیز چندین طرح  پایان سال  تا  و  کرده ایم  آغاز  را 
دیگر ارائه می شود تا بازنشستگان برای خرید کالا 
مشکلی نداشته باشند و قدرت خریدشان نیز بالاتر 

برود.
مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری ادامه 
فرزندان  جهیزیه  برای  را  سبدی  همچنین  داد: 
بازنشستگان طراحی کرده ایم که آنها بتوانند چند 

کالای مهم فرزندان خود را قسطی بخرند.

رفاهی  طرح های  اینکه  به  اشاره  با  وی 
است،  تقسیط  و  تخفیف  شامل  که  بازنشستگان 
منظور  به  همچنین  گفت:  داشت،  خواهد  ادامه 
سرگرم کردن و توانمندسازی بازنشستگان با حوزه 
هنری تفاهمنامه ای منعقد کرده ایم که بازنشستگان 
از  هنری،  فضاهای  از  استفاده  بر  علاوه  بتوانند 

آموزش های مختلف هنری نیز بهره مند شوند.
افتخاری در خصوص وام ضروری بازنشستگان 
برنامه ریزی  اساس  بر  سال  طول  در  داشت:  اظهار 
پرداخت  وام  فقره  هزار   ۳۵۰ حدود  شده،  انجام 
انجام  ماه  هر  ضروری  وام  پرداخت  که  می شود 
می شود. همچنین وام ازدواج فرزندان بازنشستگان 

نیز به صورت فصلی پرداخت خواهد شد.
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